
Zpráva o činnosti tenisového oddílu TJ.Sokol Rokycany za rok 
2017. 

v sezoně 2017 řídil činnost oddílu výbor zvolený na VH v roce 2016. Výbor se scházel 
pravidelně 2x měsíčně na výborových schůzích. Na svých schůzích řešil bezproblémový chod 
oddílu z hlediska materiálního, řešil činnost závodních družstev a účast jednotlivců na 
turnajích a zabezpečení turnajů pořádaných tenisovým oddílem. 
V sezoně 2017 měl tenisový oddíl celkem 139 členů. Mladších 18 let bylo 54, z toho dětí do 
10 let 33. 
Závodní družstvo dospělých v sezoně 2017 obhajovalo svoji příslušnost v I.A třídě oblastního 
přeboru. 
O závodní hraní se ve výboru stará Michal Košek, který své úsilí věnuje převážně těm 
nejmladším. Pod jeho vedením působilo v krajské soutěži smíšených družstev v kategorii 
babytenis jedno družstvo které skončilo na 6.místě. 
Bohužel v Rokycanech není k dispozici tenisová hala čímž se podstatně komplikuje zimní 
příprava všech dětí. 
V průběku letních prázdnin na našich dvorcích proběhly tři tenisové kempy v celkové délce 
21 dní pod vedením trenéra ll.třídy Michala Koška. 
Tenisový oddíl uspořádal dva celostátní turnaje-jeden v kategorii babytenis a jeden 
v kategorii mladšího žactva. Prvního turnaje se zúčastnilo 16 hráčů v turnaji ml.žáků 18 dětí. 
Náš zástupce Martin Košek se dostal do finále. 
Rekreační hráči se účastnili okresní soutěže neregistrovaných, který nesl název FUBR CUP 
2017. Poděkování patří za sponzorování Míroví Rytířovi a Markovi Jedličkovi a za organizaci 
Michalu Janečkovi a Vladimíru Jedličkovi. Celkem se soutěže účastnilo 27 hráčů z osmi týmů. 
Náš tenisový oddíl měl v soutěži 5 družstev. 
V průběhu sezony se také hrála dlouhodobá soutěž smíšených družstev ve čtyřhře. Tu 
organizovala Jarka Švejnohová a Dáša Svobodová. Soutěž hrálo 13 párů a vítězem se stala 
dvojice Gábina Pelcová s Jindrou Čermákem. 
Během sezony jsme zorganizovali celkem 6 oddílových turnajů pro neregistrované hráče. 
Tradičního memoriálu Josefa Vlny se zúčastnilo 12 dvojic, vítězem se stala dvojice Roman 
Blecha s Oldou Dienstbierem. Dalším turnajem byl turnaj ve čtyřhře mužů s účastí 14 dvojic-
vítěz Roman Blecha s Tomášem Laiblem. Turnaj smíšených dvojic hrálo 10 dvojic- vítězem se 
stala dvojice Gábina Pelcová s Jindrou Čermákem. Prestižní turnaj rodinných dvojic ve 
čtyřhře se stal kořistí otce a syna Vágnerových. Posledním turnajem sezony byl turnaj ve 
čtyřhře žen. Vítězkami se stala dvojice Jarka Švejnohová a Dáša Svobodová. 
Tenisové dvorce samozřejmě nevyužívají jen členové oddílu, ale i široká veřejnost. Během 
sezony je to zhruba 2 000 hodin. 
V oblasti údržby a rekonstrukce se nám podařilo i přes fakt, že jsme v minulosti přišli o 
značnou finanční částku (cca 900tis.vinou bývalého vedení sokola) provést rekonstrukci 
závlahového systému na všech dvorcích s celkovým nákladem 150 tis.korun. Členové oddílu 
v průběhu roku odpracovali při údržbě dvorců cca 2000 hodin. 
V neposlední řadě a velmi důležitou oblastí řešení byla i budoucnost tenisového oddílu. 
Vzhledem k tomu, že veškerý majetek TJ.Sokol Rokycany v roce 2018 přejde do majetku 
Města Rokycany. Členská základna se rozhodla odloučit se od sokola a založit nový nezávislý 
tenisový oddíl provozující svoji činnost na dvorcích v majetku města. Byl založen nový 
tenisový klub Rokycany. Předsedou se stal Josef Pauch, místopředsedou Přemysl Belza a 



členem výboru Vladimír Jedlička. Jak tato otázka skutečně dopadne bude členská základna 
včas informována. 

Výbor TK Rokycany 
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